
 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2010 
 
Föreningen höll fiskestämma den 1 april i Björnklo Ridhusservering, där vi blev serverade 

fika. 
 

Året har präglats av en betydligt större fiskekortsförsäljning än tidigare, trots att 

fiskekortspriserna ökades kraftigt inför säsongen. Bidragande orsaker kan vara vårt 
deltagande på Sportfiskeguidens och Destination Sommenbygds hemsidor.  

 
Under året har styrelsen fortsatt arbetet med bryggan vid Björnklo Strand. Den planerade 

lösningen med betongringar visade sig inte hålla måttet, då isen förflyttade ringarna 
kraftigt. Beslutades att istället göra en lösning baserat på flytbryggor, vilken kommer att 

sjösättas under våren 2011. Kostnaden för denna lösning delas mellan Fiskevårdsförening 
och markägare. 

 

Tranås Kommun har också startat steg 2 i projektet som syftar till att öka lekmöjligheterna 
för Sommenöringen upp mot Säbysjön.  I detta steg ingår att undersöka konsekvenserna 

av iläggning av sten från RC-maskiner till Säbysjön, samt av ett breddavlopp vid utloppet 
av Säbysjön. Dock är finansieringen ännu inte löst, varför projektet står och stampar. 

 
Föreningen har nu påbörjat att undersöka möjligheterna att lösa fiskekort via internet och 

SMS.  
 

Under augusti ägde den sedvanliga notdragningen rum med god stämning men med något 
begränsad fångst. 

 

Under året har 2 styrelsemöten ägt rum. 
 

Styrelsen tackar därmed för det gångna året. 
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